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Protokół Nr XXXIV/2020 

z Sesji Rady Miasta Łańcuta 

odbytej w dniu 30 grudnia 2020 r. 

  

XXXIV Sesja Rady Miasta Łańcuta VIII kadencji odbyła się pod przewodnictwem 

pana Adama Opałki– Wiceprzewodniczącego Rady Miasta. 

Sesja odbyła się w sali wystawowej Miejskiego Domu Kultury w Łańcucie - 

rozpoczęła się o godz. 15.00 i trwała do godz. 15.30. 

W Sesji na stan 15 radnych w chwili jej otwarcia uczestniczyło 12 radnych, wobec 

czego Prowadzący obrady stwierdził prawomocność obrad i podejmowania uchwał. 

Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że obrady Rady Miasta Łańcuta są 

nagrywane i transmitowane w Internecie. Pełna treść klauzuli informacyjnej 

dotyczącej nagrywania obrad Sesji znajduje się przed wejściem na salę posiedzeń. 

 

Prowadzący obrady przywitał zebranych gości i poinformował, że porządek Sesji 

przedstawia się następująco: 

 

1) Otwarcie. 

 

2) Przyjęcie porządku obrad Sesji. 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 

roku budżetowego 2020 (Druk Rady Miasta Nr 81/2020). 

 

4) Wolne wnioski i oświadczenia. 

 

Kontynuując, Wiceprzewodniczący Rady wyjaśnił, że stosownie do art. 20 ust. 1 pkt 

1a ustawy o samorządzie gminnym, Rada może wprowadzić zmiany w porządku 

obrad bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady i zapytał, czy są 

jakieś propozycje zmian do ustalonego porządku obrad. 

 

Burmistrz Miasta pan Rafał Kumek, zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad 

w zakresie: 

 wprowadzenia dodatkowego punktu o treści „Podjęcie uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Łańcuta na rok 2020 (Druk Rady 

Miasta Nr 81/2020)”, 

 

Więcej uwag, ani wniosków o zmianę  porządku obrad nie zgłoszono. 

 

Za wprowadzeniem do porządku obrad punktu dotyczącego podjęcia uchwały  

w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Łańcuta na rok 2020, głosowało 

12 radnych, nikt nie był przeciw, nikt wstrzymał się od głosu. 

Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że wniosek 

został przyjęty.     
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Wiceprzewodniczący Rady zaproponował, aby przegłosowany wniosek został 

rozpatrzony, jako pkt  3. 

 

Po zakończeniu procedury głosowania, ostatecznie porządek obrad XXXIV Sesji 

ukształtował się następująco: 

 

1) Otwarcie. 

 

2) Przyjęcie porządku obrad Sesji. 

 
3) Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Łańcuta na 

rok 2020 (Druk Rady Miasta Nr 81/2020). 

 
4) Podjęcie uchwały w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 

roku budżetowego 2020 (Druk Rady Miasta Nr 81/2020). 

 
5) Wolne wnioski i oświadczenia. 

 

Ad.3 

Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Łańcuta 

na rok 2020 (Druk Rady Miasta Nr 82/2020). 

 

Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Łańcuta na rok 

2020, w imieniu Burmistrza Miasta Łańcuta, przedstawiła pani Alicja Helbin Skarbnik 

Miasta. Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiło się następująco: 

Projekt uchwały wprowadza zmiany w budżecie Miasta Łańcuta na 2020 r. 

polegające na: 

 

Dział 758 Różne rozliczenia 

Rozdział 75801 Część oświatowa subwencji ogólnej dla jednostek samorządu 

terytorialnego 

- 206 903,00 zł 

Dział 801 Oświata i wychowanie 

- Zakup materiałów  206 903,00 zł 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej, radny Paweł Kuca poinformował, 

że Komisja rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały i pozytywnie go 

zaopiniowała. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów pani Grażyna Szybiak poinformowała, 

że Komisja rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały i pozytywnie go 

zaopiniowała. 
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Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, Prowadzący obrady, poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 

się od głosu. Głosowanie zostało przeprowadzone w sposób jawny za pomocą 

urządzeń, umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań 

radnych.  

Na podstawie wyników głosowania, Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała 

w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Łańcuta na rok 2020, 

została podjęta i otrzymała Nr XXXIV/220/2020. 

 

Ad.4 

Podjęcie uchwały w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 

roku budżetowego 2020 (Druk Rady Miasta Nr 81/2020). 

 

Projekt uchwały w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2020, w imieniu Burmistrza Miasta Łańcuta, przedstawiła pani Alicja 

Helbin Skarbnik Miasta. Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiło się 

następująco: 

Przedłożony pod obrady Rady Miasta Łańcuta projekt uchwały w sprawie wykazu 

wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2020 obejmuje 

następujące zadania: 

1) Przebudowa ulicy Wiejskiej w Łańcucie  - 196 250,00 zł - termin wykonania 

zadania do 31 marca 2021 r. 

W związku z realizacją umowy na opracowanie dokumentacji projektowej na zadaniu 

„Przebudowa ul. Wiejskiej w Łańcucie” Wykonawca w dniu 27.10.2020 r. zwrócił się  

z wnioskiem o wydłużenie terminu realizacji do dnia 31.03.2021r.  uzasadniając 

swoją prośbę utrudnieniami w pozyskiwaniu decyzji i uzgodnień co ma związek  

z panującą sytuacją epidemiczną.  Powodem przesunięcia terminu jest też  

konieczność dokonania zmiany koncepcji projektowej w związku z licznymi 

protestami mieszkańców. 

2) Przebudowa i zmiana sposobu użytkowania części budynku Centrum 

Komunikacji Miasta Łańcuta - 232 699,45 zł – termin wykonania zadania do  

30 kwietnia 2021 r.  

W związku z realizowanym zadaniem inwestycyjnym pn. „Przebudowa i zmiana 

sposobu użytkowania części budynku Centrum Komunikacji Miasta Łańcuta” do 

wydłużenia terminu realizacji doszło z powodu unieważnienia pierwszego przetargu. 

Zaistniała konieczność przeprowadzenia drugiego postępowania przetargowego  

w wyniku którego został wyłoniony wykonawca robót, a umowa na wykonanie 

zadania zostanie podpisana po podjęciu stosownej uchwały.    

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów pani Grażyna Szybiak poinformowała, 

że Komisja rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały i pozytywnie go 

zaopiniowała. 
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Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej, radny Paweł Kuca poinformował, 

że Komisja rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały i pozytywnie go 

zaopiniowała. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, Prowadzący obrady, poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 

się od głosu. Głosowanie zostało przeprowadzone w sposób jawny za pomocą 

urządzeń, umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań 

radnych.  

Na podstawie wyników głosowania, Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała 

w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 

2020, została podjęta i otrzymała Nr XXXIV/221/2020. 

 

Ad.5 

Wolne wnioski i oświadczenia. 

 

Obecni na posiedzeniu Sesji, zwrócili się do Burmistrza Miasta z następującymi 
sprawami: 

1) Radna Dorota Chudzik – w imieniu mieszkańców zapytała, czy istnieje 

możliwość podjęcia działań zmierzających do remontu bardzo zniszczonej 

i pozbawionej chodnika ulicy Dąbrowskiego (w stronę cmentarza 

parafialnego), 

 

2) Radny Wrzesław Żurawski – zaapelował o posprzątanie (między innymi z 

zalegających liści) ulic miejskich oraz powiatowych (przy współpracy 

 i porozumieniu z ich właścicielami). 

 

3) Pan Aleksander Cymerys – Przewodniczący Zarządu Osiedla „Śródmieście”: 

a) w imieniu mieszkańców osiedla które reprezentuje podziękował za 

realizację wszelkich przedsięwzięć i inwestycji w 2020 roku oraz osobiste 

zaangażowanie Burmistrza Miasta w sprawy miasta i jego mieszkańców, 

 

Ustosunkowując się do powyższego pan Rafał Kumek Burmistrz Miasta wyjaśnił że: 

Ad.1) został złożony wniosek o pozyskanie środków na przebudowę ulicy 

Dąbrowskiego wraz z boczną uliczką (zlokalizowaną przed kościołem na lewo 

jadąc od ulicy Podzwierzyniec) . Wniosek obejmuje również remont tzw. 

łącznika na osiedlu pomiędzy ul. Dąbrowskiego a ul. Kochanowskiego  

(w pobliżu przedszkola).  Poinformował że miasto będzie podejmowało 

działania zmierzające do wykonania remontu ul. Dąbrowskiego zgodnie  

z obecnie posiadanym pasem drogowym i drogą asfaltową o szerokości  

3 metrów.  
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Ad 2) – będą prowadzone prace porządkowe na początku przyszłego roku 

obejmujące  również drogi powiatowe (zgodnie z umową, którą ŁZK Sp. z o.o. 

podpisał z Zarządem Dróg Powiatowych ). 

 

Na zakończenie posiedzenia, Wiceprzewodniczący Rady wraz z  Burmistrzem  

Miasta złożyli obecnym na Sesji oraz mieszkańcom Łańcuta życzenia Szczęśliwego 

Nowego 2021 roku.  

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady zamknął XXXIV 

Sesję Rady Miasta Łańcuta. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała 

 

Małgorzata Rzeszutek 

 

 

    WICEPRZEWODNICZĄCY  

RADY MIASTA ŁAŃCUTA 

 

           Adam Opałka  

 

 


